
Protokół Nr 32/2021

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim

w dniu 1l marca 2021r.

Posiedzenie odbyło s% w trybie zdalnym w związku z epidemią COVID-19.

W posiedzeniu udział wzięli:

Komisja w składzie:

1.
2.
3.
4.
5.

Lucyna Pająk - Przewodnicz4ca;
Zdzisław Szwarc - Z-ca Przewodniczącej ;
Mateusz Oelberg - Członek;
Tobiasz Świniarski - Członek;
Antoni Dolny - Członek.

oraz zaproszeni goŚcie:

1.

2.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa - Jarosław Dera;

Posiedzenie otworzyła Przewodnicz4ca Komisji Pani Lucyna Pająk, która po powitaniu
zebranych zaproponowała następujący jego porządek:

1.
2.
3.

4.
5.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Informacja z bieżącej działalności Powiatowej Izby Rolniczej i Gminnej Spółki Wodnej;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierz4t na terenie Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2021r.;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie przy 4 obecnych członkach Komisji).

Ad.2. Pani Pająk przedstawiła Komisji przedłożoną informację z bieżącej działalności
Powiatowej Izby Rolniczej (informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Pan Świniarski przedstawił informacje z bieżącej działalności Gminnej Spółki Wodnej.
(informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu). Nadmienił, że w miesiącu styczniu
br. zawiązało się Lokalne Partnerstwo Wodne, jego Przewodniczącym został Prezes GSW Pan
Andrzej Basiński.

Pani Pająk zapytała, czy GSW brała udział w przetargach. Pan Świniarski odpowiedział, że
obecnie przetargów nie ma a środki posiadane przez GSW są małe. Poinformował również, że
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ARiMR przyznała GSW kwotę w wysokości 340tys.zł. na zakup mniejszej koparki, ale trzeba
też wygospodarować wkład własny w wysokości l OOtys.zł.

Komisja przyjęła przedstawione informacje do wiadomości.

Ad.3. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie na 2021r.
Nadmienił, że uchwała jest procedowana corocznie. Zastrzeżenia do treści uchwały zgłosiła
Powiatowy Inspektor Weterynarii dot. braku umieszczenia w treści uchwały postępowania w
razie wypadku drogowego. Kierownik Referatu Gkr powiedział, że pkt. mówiący o w/w
procedurze został już zawarty w treści projektu uchwały. Środki przeznaczone na bezdomne
zwierzęta corocznie wynoszą 50tys zł.

Pani Pająk zapytała, czy pozostały jakieś środki finansowe z ubiegłego roku. Kierownik Ref.
Gkr odpowiedział, że nie. Nadmienił, że największe wydatki są w okresie wiosennym dot.
kotów i ich sterylizacji w głównym stopniu na obszarach wiejskich. Pani Pająk przypomniała,
że w zeszłym roku były poprawki do uchwały, zapytała czy obecnie zawiera wszelkie
wymagane elementy. Kierownik Referatu Gkr poinformował, że zapisy w uchwale uzupełniono
zgodnie z odgórnymi zaleceniami.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.4. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze svvo5eg,o poprzedniego posiedzenia w
miesiącu lutym br.

Ad.5 W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy :

- Pan Świniarski zawnioskowai aby w związku z sygnałami przekazanymi przez rolników z
terenu Grochowca, Zboża i Iłowa wystąpić do Nadleśnictw o przyspieszenie procedur
związanych z szacowaniem szkód łowieckich (kwestia opieszałości).

- Pan Szwarc zaproponował aby rozpowszechnić wśród mieszkańców (w prasie lokalnej lub na
gminnej stronie internetowej) informację o sposobie zachowania się w sytuacji spotkania
wilków wraz z informacją o sposobie zgłaszania szkód wyrządzonych przez wilki. Pan
Świniarski poinforrnował-, że w przypadku szkód wyrządzonych przez wilki można się
skontaktować z RD(Ś, posiada numer telefonu kontaktowego.

- Pani Pająk zawnioskowała o załatanie dziur na gminnym odcinku drogi w Komierowie.
Kierownik Referatu Gkr przypomniał, że ten odcinek drogi jest ujęty w drogach
przewidzianych do odtworzenia. w drogach przewidzianych do remontu dróg w 2021r. Pani
Pająk powiedziała, że chodzi jej o bież4cą naprawę;

- Pan Dolny w nawiązaniu do podziału tłucznia zaproponował, aby był on rozwożony w
miesiącu kwietniu i maju, wtedy byłby najlepiej wykorzystany, w tym okresie można
prowadzić prawidłowe prace równiarką. Nadmienił, że tłuczeń rozdysponowany w sezonie
jesiennym nie spełnia swojego zadania, przez co drogi staja się nieużyteczne. Kierownik
Referatu Gkr stwierdził, że nie wszyscy sołtysi chcą tłuczeń w tym terminie. Pani Pająk
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powiedziała, że nie można sołtysom narzucać terminów, ci którzy chcą tłuczeń w kwietniu i
maju mogą go wtedy otrzymać, a inni w uzgodnionych terminach. Pan Dolny powiedział, że
sołtysi powinni decydować o odcinkach dróg, na jakie będzie przeznaczony tłuczeń, ale termin
rozwozu tłucznia powinien być jak najszybszy. Pan Dolny nawiązując do dziur poinformował
o fatalnym stanie nawierzchni drogi we Włościbórku. Odnośnie budowy dróg powiedział, że
sporządzi zestawienie, jakie były dokonania w tym zakresie przez dwie kadencje. Jest
zbulwersowany tym, że nie zwiększa, lecz zmniejsza się środki na tłuczeń na drogi wiej skie.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca zakończyła posiedzenie.

Przewodnicząca Komisji
Lucyna Pająk

protokoęował:
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